
Bestyrelsesmøde 

Referat:

Der blev afholdt konstituerende Bestyrelses møde i AFD. 47 den 15. Marts 2023 kl. 
14.30

Deltagere: Niels Mulvad, Inge Frey, Ulla Meier, Tove Sørensen og Jytte Soelberg 
Jensen

Efter en kort præsentationsrunde konstituerede Bestyrelsen af afd. 47 sig, som 
følger:

Niels Mulvad, Formand
Inge Frey, Kasserer
Jytte Soelberg Jensen, Næstformand og sekretær
Ulla Meier, Supleant
Tove Sørensen, Supleant.

Der blev besluttet på mødet, at lade B45 tage sig af det praktiske omkring udlejning 
af festlokale samt værelser.

Vi foreslår følgende prisændring for udleje af værelser: 

Første nat 250,- Miljøafgift 50,-
Anden nat 100,- Miljøafgift 25,-
Tredje Nat 100,- Miljøafgift 25,-

Beboer lokale: 
Ingen ændringer på priser.

Der blev desuden besluttet at vi kun lejer ud til beboere i afd. 47

Ændringer på tekst:
Begravelse. Kunne det ændres til Minileje?? Sådan at man også ville kunne leje det 
på samme betingelser til en lille frokost eller lign.

Og det bør være i samarbejde med udlejningskalender, og arrangementskalender.
Alle der tilmelder sig afd47.dk kan se, hvornår der er udlejet.

Vedr. Arrangementer, talte vi om, at det ville være en god ide, at få startet 
eksempelvis en “onsdagscafe” op.

Iøvrigt bydes alle ideer om arrangementer velkommen. Det vil være 
hensigtsmæssigt med en Tovholder, som ansvarlig for det enkelte arrangement.

Fællesspisning  kunne være en ide, hvis der kan findes hjælpere dertil.



En god ide, ville være at få nogle skabe med låse på, så de enkelte grupperinger, 
kan få egne ting opbevaret.

Der skal laves styr på køkken, så porcelæn og køkkengrej bliver placeret 
hensigtsmæssigt. Der sættes Dymolabels på.

Vi indkøber en vogn til at flytte stabelbarestole med. På den måde vil vi gerne gøre 
fællesrummet mere indbydede.

Bestyrelsen overvejer om vi kunne være arrangør for nogle arrangementer, og hvilke 
der kunne være aktuelle. Det 
Vil vi tage op som et punkt på næste møde.

Næste møde afholdes 4. April kl. 10.30 i fælleshuset


